
 
 

2347001 (WVA 23470) / 2390801 (WVA 23908) 

TEXTAR® is harmonising the two references 2347001 and 2390801. 2390801 will cover applications 

of both part numbers in the future. Therefore 2347001 will be phased out. 

 

As you can see in the picture below the parts differ in the shape of the friction material and the plate 

at the top edge of the pad. 2390801 in comparison to 2347001 is additionally prepared for wear 

indicators and also fulfills all other criteria of 2347001. This makes it the perfect replacement for 

2347001. 

 

   

 

Existing stock of 2347001 can be sold without any problems.  

 

  



 
 

2347001 (WVA 23470) / 2390801 (WVA 23908) 

TEXTAR® harmonisiert die beiden Artikel 2347001 und 2390801. Zukünftig wird 2390801 alle 

Anwendungen beider Teilenummern abdecken. Infolgedessen wird 2347001 auslaufen. 

 

Wie im Bild unten zu sehen unterscheiden sich die beiden Artikel in der Form des Reibbelags und der 

Platte am oberen Rand. 2390801 ist im Vergleich zu 2347001 für Verschleißanzeiger vorbereitet und 

erfüllt auch sonst alle Kriterien von 2347001. Das macht 2390801 zum idealen Ersatz für 2347001. 

 

   

 

Noch existierender Bestand von 2347001 kann problemlos verkauft werden.  

 

 

 


